
Rada ÚMČ Brno‐Líšeň 

 

Zápis z jednání dopravní komise ze dne 9.3.2015 

 

Přítomní členové:     Benda Vladimír, PhDr. Freiberg Miloš, Chmela Matěj, PhDr. Karnet Lukáš,  
                                     Ing. Klíma Tomáš, Lupečka Oldřich, Mazel Vladislav, Merta Jan, Ing. Šiška Josef, 
                                     Ing. Tvarůžek Stanislav, 
 
Přítomní hosté:        Sedláček Jozef, Kůs Ivan 
 
Program :  
 

‐ Zahájení jednání komise a představení jednotlivých členů komise dopravy.  
‐ Projednání bodů, vyplývajících z podnětů členů dopravní komise. 

 

 Na úvod jednání byly stanoveny termíny dalších jednání komise dopravy, a to 30.3., 11.5., 

17.6.2015 v čase 17,00 hod. na malé zasedačce radnice. 

 Předseda komise zahájil jednání dopravní komise, a to bodem týkající se žádosti zástupců 

firem PPL a SITA, sídlících na ulici Drčkova o řešení dopravní situace při výjezdu z jejich areálu. 

Pan Kůs komisi informoval, že věc je stále v řešení. 

 K návrhu komise dopravy umístění zrcadla na křižovatce ulic Střelnice – Štítného, dle 

vyjádření pana Kůse, přišlo z DI PČR a MMB Odboru dopravy zamítavé stanovisko. 

 Místostarosta Sedláček vyzval členy komise, aby do jednání příští komise vytipovaly 

nebezpečná a nepřehledná místa, bránící bezpečné dopravě v lokalitě MČ Brno – Líšeň. 

‐ zvážit umístění zrcadla, případně omezit parkování vozidel na chodníku, výjezd z ul. 

Hejdukova pod mateřskou školkou na ul. Trnkova. 

 K předávání komunikací a zeleně v nové zástavbě ve staré Líšni (u kina Svět) od developerské 

firmy Doming, firmou BKOM, pan Merta členům komise přepošle email s vyjádřením 

předávající firmy.   

 Místostarosta Sedláček členy DK seznámil s jednáním se zástupci MMB Odboru dopravy 

související s podnětem občanů staré Líšně, kteří žádají vytvoření nové zastávky MHD na 

znamení v prostoru u ul. Jateční. Přesun zastávky problém neřeší, neboť by se naopak 

zkomplikovala situace občanů bydlících v blízkosti stávající zastávky.  

 Na minulé schůzi DK navrhla změnit stavební uspořádání křižovatky Letecká ‐ Holzova na 

„malou okružní křižovatku“. Komise byla seznámena místostarostou Sedláčkem, že návrh je 

v řešení. 



 Pan Klíma navrhl zřídit přechod pro chodce v oblasti cihelny na ul. Holzova. Pan Kůs se 

vyjádřil ve smyslu, že policie v dané oblasti nechce další přechody povolit. BKOM má 

v současné době provést průzkum průjezdnosti vozidel atd., na základě kterého lze některé 

změny požadovat.    

 Členové komise byli požádání, aby se do příští komise vyjádřili k umístění cyklostojanů 

v lokalitě MČ Líšeň. 

 V souvislosti se změnou parkování v lokalitě nám. Karla IV., byli členové komise seznámeni 

s dopisem vedoucího Odboru dopravy MMB. Parkování na nám. Karla IV. bude ponecháno 

v současném stavu, obecné parkování na ul. Ondráčkova bude obnoveno v celém úseku.  

Na návrh pana Merty DK hlasovala o usnesení ve znění : „Komise dopravy doporučuje 

navrátit stav parkování na nám. Karla IV. do původního stavu.“ 

Pro: 2 (pan Merta)                            Proti: 4                                               Zdržel se: 4  

Usnesení nebylo přijato. 

Na návrh části členů DK, komise hlasovala o usnesení ve znění : „Komise dopravy souhlasí 

s kompromisním řešením, které je uvedeno v dopise vedoucího Odboru dopravy MMB, ze 

dne 25.2.2015, ohledně změny dopravního značení na nám Karla IV. a ul. Ondráčkova a dále 

navrhuje vyřešit parkování vozidla službu konajícího lékaře. 

Pro: 8                                                   Proti: 1 (pan Merta)                        Zdržel se: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 Pan Kůs komisi seznámil s koncepcí dopravního značení na ul. Novolíšeňská.  

‐ Pan Merta navrhl zrušit svislé dopravní značení „Stop“ od prodejny Sahara.  

‐ Komise dopravy navrhuje přisvícení přechodů pro chodce. 

‐ Pan Freiberg navrhuje řešit stání autobusů na konečné MHD ‐ zastávka Jírova. Autobusy       

MHD povinně zajíždět na smyčku – sjednotit konečnou se zastávkou.  

 V rámci předloženého „Dopravního plánu na rok 2016“, byli členové DK požádáni o zaslání 

požadavků do 15.3.2015. 

Pan Karnet zaslal email s těmito návrhy: 

       k dopravnímu plánu společnosti KORDIS navrhuji za městskou část: 

1)       Linku 78  vrátit na původní trasu ul. Žarošickou a Sedláčkovou a linku 202 trasovat 

vzhledem k jejímu charakteru a intervalu ul. Líšeňskou a Gajdošovou. Takto vedená linka 202 

by dostatečně zajišťovala spojení na židenickou polikliniku. 



2)      V dlouhodobějším horizontu prodloužit trolejbusové linky 25 a 26 z Novolíšeňské na Jírovu. 

To umožní vyloučit autobusovou dopravu přes zastávky Novolíšeňská, Bartákova, Rotreklova. 

 Na základě poznatku paní místostarostky Vondráčkové, dopravní komise navrhuje řešit 

situaci na křižovatce Kubelíkova – Šimáčkova ve spojitosti se zastíněným výhledem reklamou 

umístěnou na zastávce MHD.  

 Termín příští schůze 30.3.2015 v 17,00 hod. na malé zasedačce radnice 

 

                                                                                                                                 Zápis zapsal Oldřich Lupečka 
 
 
Příloha:   1 ks prezenční listina 
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